
日期  ：  二零二五年九月四日 (星期四 )  
Date ： 4 September 2025 (Thursday) 
 
時間  ：下午二時三十分  
Time ：  2:30 p.m. 
 
地點  ：  沙田民政事務處 4 4 1 會議室  
Venue ： Sha Tin District Office Conference Room 441 
 

沙田區議會 Sha Tin District Council 
房屋及發展規劃委員會 Housing and Development Planning Committee 

 
會議通告 Notice of Meeting 

 
1 .   政府部門就上次會議所議事項的回覆  

Responses of Government Departments to Matters Arising from the Previous Meeting 
  

2 .   莫熹雯小姐提問：有關滲水問題處理機制  
Question Raised by Miss MOK Hei-man on the Mechanism for Handling Water Seepage Issues 

  
3 .   吳啟泰先生提問：有關沙田區公共屋邨高空擲物事宜  

Question Raised by Mr NG Kai-tai on Objects Being Thrown from Heights in Public Housing Estates in Sha Tin District 
  

4 .   郭宣彤女士提問：有關改善樓齡較高公共屋邨的居住環境  
Question Raised by Ms GUO Xuantong on Improving the Living Condition of Older Public Housing Estates 

  



5 .   沙田區公共房屋及私人機構參建居屋計劃屋苑人口  
Population of Public Housing Estates and Private Sector Participation Scheme Courts in Sha Tin District 

 


